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Concept	

Verslag	openbare	wijkbijeenkomst	7	december	2017	

Aanwezig	volgens	de	presentielijst	:	19	personen	-	inclusief	het	team	wijkraad.	Er	zullen	ook	
mensen	zijn	geweest,	die	de	presentielijst	niet	hebben	getekend.	

1. Opening	door	voorzitter	Wijkraad	–	voorstellen	huidig	team	
De	voorzitter	Henk	Siekmans	opent	de	bijeenkomst	en	heet	iedereen	van	welkom.	
Van	21	december	2017	tot	8	januari	2018	zijn	de	wijkraad	en	werkgroepen	met	vakantie.	
De	voorzitter	stelt	het	team	Wijkraad	voor,	dat	sinds	de	zomer	is	aangetreden.	Het	
bestuur	bestaat	uit	2	leden,	de	rest	is	toegevoegd.	
Hij	geeft	aan	dat	al	het	een	en	ander	is	bereikt,	onder	andere	met	de	inloop	op	
woensdagmorgen	in	de	Magneet.	Volgens	een	stappenplan,	is	het	team	Wijkraad	bezig,	
om	de	Wijkraad	opnieuw	op	poten	te	zetten.		
Na	de	gemeenteraadsverkiezingen	in	maart	2018	zal	de	Wijkraad	opnieuw	erkenning	
aanvragen.	Het	motto	van	de	voorzitter	is:	besluiten	nemen	geen	keer.	Zijn	2e	motto	is:	
transparant	zijn	naar	buiten.		
Het	team	Wijkraad	werkt	er	hard	aan,	om	die	condities	te	creëren,	dat	mensen	graag	lid	
worden	van	de	wijkraad.	
De	contacten	met	andere	organisaties	in	de	wijk	worden	aangehaald.	Er	wordt	gewerkt	
aan	een	sociale	kaart	samen	met	de	andere	wijkraden.	Mogelijkheden	om	samen	te	
werken	aan	een	sterker	wijkraad	worden	bekeken.	
Op	dit	moment	is	er	een	nieuw	bestuurslid	en	zijn	er	2	kandidaten	voor	de	wijkraad,	
waarmee	nog	een	gesprek	zal	worden	gevoerd.	
Het	team	Wijkraad	is	op	zoek	naar	goedkopere		huisvesting	voor	de	wijkraad.	Maar	dit	
zal	niet	gemakkelijk	worden,	gezien	de	centrale	ligging	van	de	Magneet	in	de	wijk	en	de	
aanwezige	voorzieningen.	
Het	team	Wijkraad	bestaat	uit:	

• Kitty	Veenstra	 secretariaat	
• Dineke	Buurman	 contacten	met	de	‘buitenwereld’	
• Agnes	van	Baal	 wijkbudget	
• Jan	Winter	 penningmeester	
• Peter	Kluitmans	 voorzitter	wijkbreed	
• Raymond	Huiskes	nieuw	lid.	

	
2. Mededelingen	

• De	notulen	van	de	vorige	bijeenkomst	staan	op	de	website	
(www.wesselerbrink.com).	Er	is	geen	commentaar	op	de	notulen.	

• Sinterklaasintocht.	De	vergunning	voor	de	intocht	is	te	laat	aangevraagd.	Vervolgens	
is	plan	B	in	werking	getreden	met	een	gewijzigde	route.	Door	het	slechte	weer	is	
besloten,		Sinterklaas	zo	snel	mogelijk	naar	het	winkelcentrum	Zuid	te	laten	komen,	
waar	een	geweldig	feest	is	gehouden	met	veel	kinderen	en	hun	ouders.	Voor	volgend	
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jaar	zal	de	wijkraad	toezien	op	het	eerder	aanvragen	van	de	vergunning	en	goed	
weer.	

• In	het	kader	van	dat	de	wijkraad	ook	naar	zichzelf	kijkt	en	zuinig	wil	omgaan	met	het	
gemeenschapsgeld,	is	de	huur	van	de	garagebox	aan	de	Hekselbrink	opgezegd.	Deze	
garagebox	is	gebruikt	voor	de	opslag	van	materiaal.	Ook	is	de	wijkraad	bezig	om	
lokaal	8	in	de	Magneet	af	te	stoten.	Er	zal	nog	worden	gekeken	naar	andere	
bezuinigingsmogelijkheden.	

• In	2018	wil	de	voorzitter	alle	voorzitters	van	de	andere	wijkraden	persoonlijk	
uitnodigen	voor	een	gesprek,	om	ervaring	en	ideeën	uit	te	wisselen.	Dit	gebeurt	
naast	de	ACWO	bijeenkomst,	welke	onder	leiding	van	de	gemeente	plaats	vindt.	

• De	presentatie	van	het	pannaveld	Mariendaal	gaat	niet	door.	
	
3. Ontwikkelingen	in	de	wijk	

Achtereenvolgens	geven	de	wijkagent,	de	beheerder	van	de	openbare	ruimte	en	de	
wijkregisseur	een	korte	toelichting	over	hetgeen	zich	afspeelt	in	de	wijk.	
• Wijkagent	

Is	bezig	met	het	beperken	van	de	overlast	van	jongeren.	De	jeugd	vraag	nu	andere	
zaken	dan	voorheen.	Ze	worden	gewezen	op	hun	eigen	verantwoordelijkheid.	Het	is	
niet	nodig	24	uur	per	dag	vermaak	te	bieden.	
Vraag:	bestaat	de	jongeren	wijkraad	nog?	Antwoord:	nee	
Er	komt	een	extra	jongerenwerker	voor	de	Wesselerbrink.	
Het	winkelcentrum	Bijvank	is	een	doorn	in	het	oog	van	sommige	bewoners.	
De	wijkagent	geeft	aan	dat	sommige	zaken	tijd	nodig	hebben.	Daarnaast	is	hij	
gebonden	aan	regels	en	wetten.	
In	verband	met	privacy,	kan	sommige	informatie	niet	worden	gedeeld.	
Vuurwerk:	de	politie	kan	niet	overal	tegelijk	aanwezig	zijn.	De	vuurwerkmeldingen	
komen	bovenop	de	gewone	meldingen.	Op	een	aantal	zogenaamde	hotspots	wordt	
extra	gecontroleerd.	
Er	wordt	op	sommige	plaatsen	in	de	wijk	hard	gereden.	Op	gezette	tijden	zijn	er	
snelheidscontroles,	echter	er	blijven	altijd	hardnekkige	snelheidsduivels.	De	plaatsen,	
waar	hard	wordt	gereden,	zijn	ook	gemeld	bij	de	gemeente.	Op	de	website	en	in	de	
wijkkrant	zal	aandacht	gegeven	worden	aan	de	snelheidscontroles.	

• Beheerder	openbare	ruimte	
Binnenkort	is	het	mogelijk,	om	klachten	rechtstreeks	te	melden	bij	degene,	die	ze	
moet	afhandelen	(www.slimmelden.enschede.nl)	
Bij	de	oversteekplaats	van	de	Hertmebrink	naar	het	winkelcentrum	Zuid	komt	men	
nu	nog	op	de	rijbaan	terecht.	Het	telefoonnummer	van	de	projectleider,	die	zich	
hiermee	bezighoudt,	is	verstrekt	om	het	probleem	te	bespreken.	

• Wijkregisseur	
Er	komt	een	vervolg	op	het	lean-traject	over	de	wijkbudgetten.	Hierbij	wordt	gekeken	
of	we	het	hele	proces	slimmer	en	efficiënter	kunnen	inrichten.		
Het	plaatsen	van	publicatieborden	in	de	wijk	is	voorgesteld.	Op	de	publicatieborden	
kan	worden	aangegeven,	wat	er	in	de	wijk	gaat	gebeuren.	Op	de	achterkant	van	het	
publicatiebord	komt	een	plattegrond	van	de	wijk.	Er	staat	al	een	bord	bij	de	
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kinderboerderij.	Voorgesteld	is	om	er	een	bij	Smiley,	een	bij	het	Cruyff-court	
Tuindorp	en	het	Bijvank	te	plaatsen.	De	aanschaf	en	plaatsing	gaan	niet	ten	koste	van	
de	wijkbudgetten.	Zo	mogelijk	worden	hangjongeren	betrokken	bij	het	maken	van	
deze	borden.	
	

4. Ontwikkelingen	binnen	de	Wijkraad	
• Het	team	wijkraad	wil	meer	contact	met	de	wijk.	Hiervoor	is	er	elke	woensdag	van	

10.00	–	12.00	uur	een	inloop	in	de	Magneet,	waar	al	veel	gebruik	van	wordt	gemaakt.		
• Wijkbreed	wordt	niet	opgeheven,	want	het	overleg	tussen	de	werkgroepen	

wijkbudget	is	belangrijk.	
• We	komen	menskracht	tekort	in	de	werkgroepen	wijkbudget.	Met	name	in	het	

Bijvank.		
• In	2018	zullen	we	ons	richten	op	duurzaamheid.	Bijvoorbeeld	de	aanschaf	van	

zonnepanelen	voor	elektriciteit	voor	de	fontein	aan	de	Wesselerbrink.	
• Door	het	niet	doorgaan	dit	jaar	van	het	pannaveld	Mariendal,	is	er	nog	wijkbudget	

beschikbaar.	Voorgesteld	is,	om	hiervan	masten	met	kerstboomverlichting	aan	te	
schaffen	voor	de	brinken,	die	anders	een	kerstboom	aanvragen.	Verzocht	is	om	zo	
spoedig	mogelijk	ideeën	in	te	brengen,	omdat	anders	het	budget	verloren	gaat.	

• Er	is	een	groep	bewoners	bezig,	om	de	overlast	bij	de	Tender	te	beperken.	Mogelijk	
dat	voor	deze	groep	hesjes	en	zaklampen	kunnen	worden	aangeschaft.	
	

5. Financiën	
De	bedoeling	van	de	penningmeester	is	een	transparant	financieel	beleid	te	voeren,	
waarbij	alle	geledingen	van	de	wijkraad	worden	meegenomen.		
Het	bestuur	wordt	regelmatig	op	de	hoogte	gehouden	van	de	financiële	situatie	middels	
overzichten.		
In	2017	zijn	er	een	aantal	bezuinigingen	doorgevoerd,	waaronder	het	opzeggen	van	de	
huur	van	de	garage	aan	de	Hekselbrink.	
Er	komt	van	het	jaar	2017	een	financieel	overzicht	met	een	toelichting.		
Voor	het	jaar	2018	komt	er	een	begroting	met	een	toelichting.		
Ook	zijn	er	financiële	afspraken	geformuleerd.		
Het	plan	is,	om	een	financieel	beleidsplan	te	ontwikkelen	voor	de	middellange	termijn.		
De	financiële	bescheiden	van	het	jaar	2017	zullen	worden	gecontroleerd	door	een	
kascommissie,	bestaande	uit	leden	van	werkgroepen	van	de	Wijkraad	en	die	geen	deel	
uitmaken	van	het	team	wijkraad	en	bewoners	uit	de	wijk.	
De	penningmeester	krijgt	complimenten	van	de	bewoners.	
De	penningmeester	vertelt	het	een	en	ander	over	de	kascontrolecommissie.	Deze	
commissie	heeft	tot	taak,	het	controleren	van	de	financiële	jaarverslagen.	Het	team	
Wijkraad	mag	zelf	geen	deel	uitmaken	van	deze	commissie.	Er	wordt	gevraagd,	of	er	
mensen	beschikbaar	zijn	voor	deze	commissie.	Van	de	aanwezigen	melden	zich	twee	
personen	aan	voor	deze	commissie.	Met	deze	mensen	zullen	nadere	afspraken	worden	
gemaakt.	
	

6. Stand	van	zaken	wijkbudgetten	
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• Er	komen	veel	aanvragen	van	dezelfde	brinken.	De	wijkraad	wil	ook	andere	brinken	
stimuleren,	om	aanvragen	voor	subsidie	in	te	dienen.	

• Bezetting	werkgroepen:	alleen	de	werkgroepen	wijkbudget	Oosterveld	en	het	Lang	
zijn	voldoende	gevuld.	Voor	het	Bijvank	is	er	niemand.	Het	komt	de	wijk	ten	goede	als	
bewoners	zelf	kunnen	beslissen	over	de	aanvragen.	
Voorgesteld	is,	om	in	de	wijkdelen	de	bewoners	uit	te	nodigen	voor	een	
informatiebijeenkomst.	
Men	dient	subsidie	door	de	wijkbudgetten	minimaal	6	weken	voor	de	geplande	
activiteit	aan	te	vragen.	

• Er	is	input	gevraagd	voor	het	bestedingsplan	2018	,waarbij	we	ons	richten	op	
duurzaamheid.	Suggesties	kunnen	naar	het	secretariaat	worden	gestuurd	
(secretariaat@wesselerbrink.com).	

7. Rondvraag	
• Hoe	wordt	gekeken	naar	de	zonnepanelen?	Ze	zijn	bedoeld	voor	duurzame	

opwekking	van	elektriciteit	voor	de	fontein.	Er	zit	geen	financieel	aspect	aan.	
	

8. Sluiting	
De	voorzitter	sluit	de	bijeenkomst.	Hij	dankt	de	aanwezigen	voor	hun	inbreng	en	nodigt	
hen	uit	voor	een	consumptie.	

 
 

 


